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Zápis ze 14. zasedání Akademického senátu FCHI (16.12.2021) 
 (číslováno od začátku funkčního období 1.2.2020) 
 

 

Přítomni:  Ing. Lucie Habartová, Ph.D. 402 
Mgr. Jana Šnupárková, Ph.D. 413 
RNDr. Galář Pavel, PhD. 444 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 
doc. Ing. Zdeněk Slouka, Ph.D. 409 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Jaroslav Otta, DSP 
Ing. Nikola Ladislavová, DSP 
Bc. Jakub Staš 
 

 
Omluveni: ------------------------------------- 
 

Hosté:  prof. Přibyl (děkan), Ing. Člupek, Ing. Šálek, Stela Bajusová. Ing. Mašková, 
Bc. Horký, Svoboda Daniel. 

   
Návrh programu: 

 
1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 14. 12. 2021. 

4) Změna složení AS. 

5) Různé. 

 

Zasedání bylo zahájeno ve 12:00 hod. 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 9-0-0) a program zasedání (schváleno 9-0-0). 

 

Ad 3: Seznámení s důležitými informace z kolegia děkana ze dne 14. 12. 2021: 

Zápisy z kolegia děkana: …snadno k nalezení na stránce fakulty…. 

AS zdůrazňuje zvláště informaci o úspěšném průběhu Dne otevřených dveří, o očekávaném 

zvýšení kolejného kvůli rostoucím cenám energií, o redukci kapacity poslucháren kvůli 

pandemii, o potenciální možnosti zapojení se do nového výzkumného centra v Německé 

spolkové republice, o povinnosti dokončit texty zadání závěrečných prací do 14. 1. 2022, o 

vyhlášení soutěže na projekty PIGA. Dále o díku pana děkana všem, kteří se podíleli na 

zdárném průběhu SVK a DOD. 
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Ad 4: Zasedání AS FCHI se jako hosté zúčastnili i všichni budoucí členové studentské části 

AS, kteří vzešli z nedávných voleb. Předseda AS se rozloučil s Ing. Lucií Habartovou, 

zástupkyní Ústavu analytické chemie, která k 31. 12. 2021 končí svoje členství v AS. 

Předseda AS poděkoval Ing. Habartové za aktivní práci v senátu, ale vzápětí zapomněl 

seznámit přítomné s faktem, že od 1. 1. 2022 se členem senátu stává Ing. Člupek, jakožto 

řádně zvolený náhradník Ing. Habartové. 

 

Ad 5: Různé: 

1) AS vyzývá pana proděkana Řezanku, aby se ve spolupráci s ostatními proděkany pro VaV 

soustavně snažil dosáhnout snížení příspěvku na režii z grantů VIGA. 

2) AS se přimlouvá u pana proděkana Hrnčiříka za obnovení instruktážní schůzky pro 

zaměstnance a studenty, kteří se následně podílejí na průběhu DOD. 

3) AS apeluje na studenty zvláště vyšších ročníků či doktorandy, aby se DOD aktivně 

účastnili bud jako informátoři na stáncích studijních programů nebo ještě lépe jako průvodci 

exkurzí, kde jsou obzvláště žádáni, neboť by to (dle slov proděkana Hrnčiříka) umožnilo 

navýšení počtu termínů exkurzí po laboratořích. AS předem děkuje těm, kteří přispějí ke 

zdaru dalšího DOD, který se koná už 21. a 22. ledna 2022. 

4) AS žádá studenty zvláště DSP, aby nabídli své síly při hlídání zkouškových testů, zvláště 

Ústavu matematiky, ale i jiných…. 

 

Další, 15. řádné zasedání AS se bude pravděpodobně konat až v lednu 2022, přesné datum, 

místo a čas budou upřesněny ve vyhlášení. 

 

 

 

Zapsal a za správnost ručí:                                                    Dr. Ing. Pavel Vrbka 
předseda AS 

 
 

V Praze dne 16. prosince 2021 


